
  Na początku był Cieszyn. To tutaj wszystko się zaczęło… :)  

Język polski pasjonował mnie od dzieciństwa; już wtedy wiedziałam, że chciałabym uczyć. Z czasem 

okazało się, że poznawanie innych języków i kultur jest dla mnie równie interesujące, dlatego postanowiłam 

połączyć te dwie pasje, wybierając zawód lektora języka polskiego.  

Zapytano mnie całkiem niedawno, czy uczę alfabetu. Tak, uczę. Zajęcia w grupach początkujących zawsze 

zaczynam od alfabetu; w grupach bardziej zaawansowanych również bardzo zwracam uwagę na fonetykę   

i - jeśli jest taka potrzeba - poświęcam jej odpowiednio więcej czasu.  

Zależy mi również na tym, aby studenci rozumieli gramatykę, przy czym nie ma to nic wspólnego                       

z uczeniem się reguł na pamięć. Język jest systemem, który warto poznać i zrozumieć. Kiedy coś 

rozumiemy, nie boimy się tego, a to właśnie strach i nasze negatywne nastawienie stanowią główne 

przeszkody w uczeniu się języka. 
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